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Rada Gminy Istebna 

Radni-Sesja 

Protokół II/2024 

II Posiedzenie w dniach 29 maja 2024 - 29 maja 2024 

Obrady rozpoczęto 29 maja 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:52 dnia 29 maja 2024 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków 

Obecni: 

1. Magdalena Gazur 

2. Damian Izba 

3. Barbara Kubas 

4. Hubert Kukuczka 

5. Elżbieta Legierska-Niewiadomska 

6. Piotr Lipowski 

7. Kazimierz Łacek 

8. Władysław Małyjurek 

9. Bartłomiej Mucha 

10. Magdalena Mucha 

11. Agnieszka Sikora 

12. Zbigniew Wałach 

13. Jadwiga Waszut 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Proszę Radnych o potwierdzenie kworum. Dzień dobry. Przewodnicząca Rady Gminy Istebna informuje, 

że obrady Rady Gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Zarejestrowane w czasie obrad informacje są publicznie dostępne, nie ma możliwości ich usuwania lub 

cenzurowania. Dlatego należy zwrócić szczególną uwagę na treść wypowiedzi, ponieważ istnieje 

możliwość naruszenia dóbr osobistych, na przykład poprzez ujawnienie danych osób fizycznych, nie 

uczestniczących w obradach. Szczegółowe informacje dotyczące przetwarzania danych osobowych 

dostępne są na sali obrad oraz na stronie internetowej www.istebna.eu w zakładce Ochrona Danych 

Osobowych. Otwieram II sesję Rady Gminy Istebna. Na naszym posiedzeniu witam Pana Wójta, witam 

Panią Skarbnik, witam Pracowników i Kierowników Urzędu Gminy, witam Panią Dyrektor GOK-u, witam 

Pana Sołtysa wsi Koniaków, witam wszystkich Panów i Panie Radnych. Na podstawie listy obecności 
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stwierdzam, że jest obecnych 12 radnych, a więc wszystkie podejmowane przez nas uchwały mają moc 

prawną. 

2. Przedstawienie porządku obrad 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

Przechodzimy do punktu 2. Przedstawienie porządku obrad. Informuję i proszę o wprowadzenie poprzez 

głosowanie do porządku obrad wniosku w sprawie zmian do porządku obrad poprzez dodanie do 

porządku obrad punktu w brzmieniu, podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały numer 88/561/2024 

Rady Gminy Istebna z dnia 25 kwietnia 2024 roku w sprawie regulaminu przyznawania nagród Rady 

Gminy Istebna za wyniki sportowe. Bardzo proszę Radnych o głosowanie. Dziękuję. Informuję, że 

głosowało 12 radnych za, przy 1 nieobecnym. Czyli punkt w tym brzmieniu, który przeczytałam zostaje 

wprowadzony do punktu 7, podpunkt c. Tam mamy w tym punkcie 7, Podejmowanie uchwał. Czy Radni 

zgłaszają jeszcze jakieś uwagi do porządku obrad? Nie widzę. Tak więc przechodzimy do realizacji. 

Głosowano w sprawie 

głosowanie nad wnioskiem w sprawie zmian do porządku obrad poprzez :  dodania do porządku 

obrad punktu w brzmieniu podjęcie uchwały  w sprawie zmiany uchwały nr LXXXVIII/561/2024 

Rady Gminy Istebna z dnia 25 kwietnia 2024r. w sprawie regulaminu przyznawania nagród Rady 

Gminy Istebna za wyniki sportowe. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-

Niewiadomska, Piotr Lipowski, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena Mucha, 

Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Łacek 

3.  Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

I tak, w punkcie 3 mamy informacje z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. Pan Wójt tutaj 

wyszedł z propozycją, aby te informacje z działalności przekazywać Radnym w formie elektronicznej 

na nasze urządzenia. To był, taka, taką informację otrzymaliśmy na wspólnym posiedzeniu komisji. 

Na co Radni oczywiście przystali. Czy Pan Wójt chciałby jeszcze coś ewentualnie dodać?  



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

 

 

Stanisław Legierski - Wójt Gminy Istebna 

- No zacznę od tego, że 8 maja rozpocząłem tutaj pracę na rzecz mieszkańców. Dzisiaj mijają 

dokładnie 3 tygodnie od tego momentu. Jest to moje pierwsze sprawozdanie międzysesyjne. 

Dlatego też na posiedzeniu wspólnych komisji zaproponowałem taką formę przekazywania tego 

sprawozdania, ale oczywiście też będę pytał o to radnych i mieszkańców, jak to sprawozdanie 

mogłoby wyglądać. Według mnie powinno być krótko i merytorycznie. Jeżeli są pytania do 

poszczególnych punktów, zawsze jestem otwarty na dyskusję, bo uważam, że to jest najlepsza forma 

komunikowania się. Tak, że informacja na urządzenia została Państwu przekazana, przesłana, więc 

myślę, że Państwo się z tą informacją zapoznali. Jeżeli są jakieś pytania, to proszę bardzo.  

 

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Tutaj o głos prosi Przewodniczący Hubert Kukuczka.  

 

 

Hubert Kukuczka - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Według mnie jest to bardzo dobra forma przedstawienia sprawozdania Wójta. Radni 

mają sprawozdanie wcześniej na tabletach, więc mogą się z nim zapoznać. Powinno być krótko, 

merytorycznie, a jak będą jakieś pytania, jest czas, żeby zadawać je na sesji. Jeszcze bym Panie Wójcie 

prosił, żeby taka informacja była zamieszczona na profilach facebook-owych i innych social mediach. 

Dziękuję.  

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Proszę bardzo Panie Wójcie.  

 

- 

Stanisław Legierski - Wójt Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo Panu Przewodniczącemu za tą sugestię. Tak oczywiście, taka informacja będzie też 

przekazywana w social mediach. Tak, że to tutaj po prostu zapomniałem dopowiedzieć ale tak 

oczywiście, tak będzie. To co macie Państwo to też będą mieli możliwość mieszkańcy się z tym zapoznać.  

 

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Czy w tym punkcie 3, Radni mają jakieś pytania do sprawozdania Wójta w okresie 

międzysesyjnym? Nie widzę. W takim razie myślę, że możemy przejść do kolejnego punktu4 . 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Hubert Kukuczka 

• Hubert Kukuczka 
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4.  Opiniowanie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2023. 

Opiniowanie, oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2023. Oddaję głos Panu Przewodniczącemu , 

który prowadził posiedzenie Wspólnych Komisji.  

 

 

Hubert Kukuczka - Radna Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo Pani Przewodnicząca. Pełniąca obowiązki Pani Kierownik Barbara Sikora 

odpowiedziała na wszystkie pytania i wątpliwości radnych. Radni jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali powyższe sprawozdanie. Dziękuję.  

 

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania Radnych w tym punkcie? Nie widzę. Tak 

przechodzimy do głosowania. Głosowanie w sprawie opiniowania, oceny zasobów pomocy 

społecznej za rok 2023. Bardzo proszę o głosowanie. Jakieś problemy techniczne? Jest. Udało się. 

Dziękuję bardzo. Informuję, że głosowało 12 radnych, przy 1 nieobecnym. Przechodzimy do 

następnego punktu.  

Głosowano w sprawie 

Opiniowanie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-

Niewiadomska, Piotr Lipowski, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena Mucha, 

Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Łacek 

5.  Analiza i omówienie sprawozdania z realizacji programu współpracy Gminy Istebna z organizacjami 

pozarządowymi w 2023 roku. 

Analiza i omówienie sprawozdania z realizacji programu współpracy gminy Istebna z organizacjami 

pozarządowymi w roku 2023. Oddaję głos Panu Przewodniczącemu.  
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Hubert Kukuczka - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. W tym punkcie pani Elżbieta Prządka również odpowiedziała na wszystkie pytania 

radnych dotyczące współpracy gminy Istebna z organizacjami pozarządowymi w roku 2023. Dziękuję.  

 

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Czy Radni mają jeszcze jakieś pytania? Nie widzę. Tutaj w tym punkcie nie ma 

głosowania, więc przechodzimy do kolejnego punktu 6.  

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Hubert Kukuczka 

6.  Informacja Wójta Gminy Istebna o stanie ochrony przeciwpożarowej, bezpieczeństwa i porządku 

publicznego na terenie Gminy Istebna w 2023r. 

Informacje Wójta gminy Istebna o stanie ochrony przeciwpożarowej, bezpieczeństwa i porządku 

publicznego na terenie gminy Istebna w 2023 roku. Bardzo proszę Panie Przewodniczący.  

 

Przewodniczący 

- Dziękuję. w tym punkcie opisany został szczegółowo raport dotyczący działalności oraz 

finansowania ochotniczych straży pożarnych w gminie Istebna. Dziękujemy Pani Irenie Rejowicz za 

opracowanie corocznego raportu. Dziękuję.  

 

7.  Podjęcie uchwał: 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Hubert Kukuczka 

• Hubert Kukuczka 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/5/2024 Rady Gminy Istebna z dnia 7 

maja 2024 w sprawie  powołania stałych komisji Rady Gminy Istebna 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Tutaj również w tym punkcie nie mamy głosowania, tak więc przechodzimy do 

punktu 7. W punkcie 7 mamy podjęcie uchwał. I tak w podpunkcie a, podjęcie uchwały w sprawie 

zmiany uchwały numer 1/5/2024 Rady Gminy Istebna z dnia 7 maja 2024 roku w sprawie powołania 

Stałych Komisji Rady Gminy Istebna. Bardzo proszę Panie Przewodniczący.  
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Przewodniczący 

- Dziękuję. Tutaj na wniosek Pani Przewodniczącej Magdaleny Muchy Radni pozytywnie zaopiniowali 

prośbę, która dotyczyła chęci pracy w obydwu stałych komisjach Rady Gminy Istebna. Dziękuję.  

 

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania? Nie widzę. Bardzo proszę przechodzimy do 

głosowania. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały numer 1/5/2024 Rady Gminy Istebna z 

dnia 7 maja 2024 roku w sprawie powołania Stałych Komisji Rady Gminy Istebna. Bardzo proszę o 

głosowanie. Znowu chwilowe problemy techniczne. Udało się, dziękuję. Informuję, że 12 radnych 

było za, przy 1 nieobecnym. Przechodzimy do podpunktu b. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/5/2024 Rady Gminy Istebna z dnia 7 maja 

2024 w sprawie  powołania stałych komisji Rady Gminy Istebna 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-

Niewiadomska, Piotr Lipowski, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena Mucha, 

Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Łacek 

Uchwała nr 2/7/2024 

b) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminu Istebna  na lata 2024-2030. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

gminy Istebna na lata 2024-2030. Bardzo proszę Pan Przewodniczący.  

 

Hubert Kukuczka - Przewodniczący 
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- Punkt ten dotyczył Wieloletniej Prognozy Finansowej. Pani Bronisława Fiedor szczegółowo omówiła i 

odpowiedziała na wszystkie pytania radnych. Obydwie komisje pozytywnie zaopiniowały tę uchwałę. 

Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania w tym podpunkcie? Nie widzę. Bardzo 

proszę o głosowanie. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Istebna na lata 2024-2030. 

Informuję, że 12 radnych zagłosowało za, przy 1 radnym nieobecnym. Dziękuję. 

Przechodzimy do kolejnego podpunktu. 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminu Istebna  na lata 2024-2030. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-

Niewiadomska, Piotr Lipowski, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena Mucha, 

Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Łacek 

Uchwała nr 2/8/2024 

c) Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Istebna na rok 2024. 

W podpunkcie c mamy podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Istebna na rok 

2024. Bardzo proszę Pan Przewodniczący.  

 

 

Hubert Kukuczka - Przewodniczący 

- Tutaj Pani Skarbnik omówiła budżet na 2024 rok ze zmianami. Informuję, że obydwie 

komisje pozytywnie zaopiniowały tę uchwałę. Dziękuję.  
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Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. czy Radni mają jeszcze jakieś pytania do tego punktu? Nie widzę. Bardzo proszę, 

przystępujemy do głosowania. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Istebna na rok 2024. 

Bardzo proszę o głosowanie. Dziękuję. Informuję, że 12 radnych było za, przy 1 nieobecnym. 

Przechodzimy do kolejnego podpunktu d. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Istebna na rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-

Niewiadomska, Piotr Lipowski, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena Mucha, 

Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Łacek 

Uchwała nr 2/9/2024 

d) Podjęcie uchwaływ sprawie zmiany uchwały nr LXXXVIII/561/2024 Rady Gminy Istebna z 

dnia 25 kwietnia 2024r. w sprawie regulaminu przyznawania nagród Rady Gminy Istebna 

za wyniki sportowe. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały numer 88/561/2024 Rady Gminy Istebna z dnia 

25 kwietnia 2024 roku w sprawie Regulaminu przyznawania nagród Rady Gminy Istebna za 

wyniki sportowe. Bardzo proszę Pan Przewodniczący.  

Hubert Kukuczka - Przewodniczący 

- W związku ze zmianami regulaminu przyznawania nagród Rady Gminy Istebna w dziedzinie sportu 

wyjątkowo w tym roku zostaje wydłużony termin składania wniosków do końca lipca. Informuję, że 

obydwie komisje pozytywnie zaopiniowały tą uchwałę. Dziękuję.  

 

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś pytania do tej uchwały, do tego podpunktu? Nie widzę. 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Bardzo proszę przystępujemy do głosowania. Kto z Radnych jest za podjęciem uchwały w 

sprawie zmiany uchwały numer 88/561/2024 Rady Gminy Istebna z dnia 25 kwietnia 2024 

roku w sprawie Regulaminu przyznawania nagród Rady Gminy Istebna za wyniki sportowe. 

Bardzo proszę o głosowanie. Dziękuję. Informuję, że 12 radnych było za, przy 1 nieobecnym. 

Zakończyliśmy punkt 7, w którym mieliśmy podejmowane uchwały. Przechodzimy do punktu 

8. 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwaływ sprawie zmiany uchwały nr LXXXVIII/561/2024 Rady Gminy Istebna z dnia 

25 kwietnia 2024r. w sprawie regulaminu przyznawania nagród Rady Gminy Istebna za wyniki 

sportowe. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-

Niewiadomska, Piotr Lipowski, Władysław Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena Mucha, 

Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, Jadwiga Waszut 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Łacek 

Uchwała nr 2/10/2024 

8. Informacja  Przewodniczącego Komisji ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Gminy 

Istebna. 

Informacja Przewodniczącego Komisji ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Gminy 

Istebna. Bardzo proszę Panie Przewodniczący.  

 

Hubert Kukuczka - Przewodniczący 

- Dnia 27 maja 2024 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Istebna . Oprócz tych 

punktów, które już wcześniej omawiałem, radni dyskutowali o bieżących problemach drogowych, 

komunalnych, wodociągowych i kanalizacyjnych. Pan Kierownik Mirosław Kawulok odpowiedział na 

wszystkie pytania zadane przez radnych. Dziękuję.  
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Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Czy są jakieś jeszcze pytania bądź uwagi do tego punktu? Nie widzę. Przechodzimy 

do punktu 9.  

9. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

W punkcie 9 są interpelacje wnioski i zapytania radnych. Informuję, że nie wpłynęły żadne interpelacje, 

wnioski czy zapytania ze strony radnych. Przechodzimy do punktu 10. 

10. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

W punkcie 10 mamy sprawy bieżące i wolne wnioski. Informuję, że na pewno Państwo zobaczyliście 

na swoich urządzeniach pisma, które wpłynęły do Rady Gminy. I tak, jedno pismo to jest dotyczące 

szkolenia dla radnych nowej kadencji. Więc tutaj już myślę, że my jako radni między sobą ustalimy, 

kto skorzysta z tego szkolenia, kto będzie mógł na nie pojechać, będzie miał czas. Drugie pismo 

wpłynęło do Przewodniczącej Rady Gminy. Też myślę, że Państwo się z nim zapoznali. I tutaj z mojej 

strony na pewno będzie odpowiedź na to pismo. więc ta sprawa też będzie oczywiście prawidłowo, 

formalnie załatwiona. Otwieram dyskusję, sprawy bieżące, wolne wnioski. Czy Radni mają jakieś 

sprawy bieżące, coś chcieliby przekazać? Bardzo proszę, zgłaszać się na swoich urządzeniach. Bardzo 

proszę Radny Bartłomiej Mucha.  

 

 

Bartłomiej Mucha - Radny Rady Gminy Istebna 

- Chciałbym tylko podziękować wszystkim pracownikom, kierownikom, którzy przygotowali dla nas 

raporty na ostatnie posiedzenie komisji. Przyznam szczerze, że jestem pod wrażeniem 

profesjonalizmu i fachowości wykonania tych raportów, a także wiedzy, którą dysponują pracownicy 

naszej gminy. Dziękuję bardzo.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo Panu Radnemu. Oczywiście myślę, że wszyscy się tutaj zgadzamy z tym, że 

naprawdę kawał dobrej roboty jest przez Państwa tutaj wykonywany, za co bardzo serdecznie 

dziękujemy. Bardzo proszę Pan Sołtys Jan Gazur.  

Łucja Dusek Dyrektor GOK 

- Dzień dobry, witam serdecznie, poprosiłam tutaj Pana Sołtysa o głos, a ja chciałam Państwa bardzo 

serdecznie i Radnych i wszystkich Gości i oczywiście Mieszkańców zaprosić na najbliższe wydarzenia, 

które odbędą się u nas w gminie Istebna. I tak serdecznie zapraszam w piątek 31 maja na godzinę 18, bo 

odbędzie się nocny turniej siatkówki. Tak, że zbieramy siły przez dzień i przyjeżdżamy do hali sportowej w 

dawnym gimnazjum. I od 18:00 do gdzieś do może około północy, koło 1:00 w nocy zakończymy nocny 

turniej siatkówki. Tak, że jeśli jeszcze są chętni do sformułowania drużyny, to serdecznie zapraszamy. 

Razem z Panem Wojciechem Kałuckim właśnie organizujemy. Jest to turniej o puchar Wójta Gminy 

Istebna . I tak, że mam nadzieję, że Pan Wójt dotrze również w nocy na koronację. Tak, że serdecznie 

zapraszamy. A już na drugi dzień, 1 czerwca, będziemy mieć piękny, niezwykły Dzień Dziecka, gminny 

Dzień Dziecka. Wszystkie dziecka nasze są. Takie hasło w tym roku. Od 9:00 będą mecze piłki nożnej z 

APN Góralem, a o 14:00 dzień pełen atrakcji, konkursów, wydarzeń dla naszych dzieci. Mamy mnóstwo 

wspaniałych partnerów w tym roku, bo i fundacje z gminy Istebna i wszystkie nasze, Straż Pożarna, 

Policja, GOPR, Straż Graniczna, Fundacje, Stowarzyszenia przyłączyły się w tym roku do organizacji tego 

wspaniałego dnia. Tak, że życzymy sobie tylko jeszcze pogody, a mam nadzieję, że wszyscy Państwo 
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dopiszecie swoją obecnością, przyprowadzicie dzieci, wnuki. Bardzo serdecznie zapraszamy. A 8 czerwca, 

za tydzień w sobotę bardzo chętnie byśmy Was zobaczyli na Trójstyku. Od godziny 16:00 startuje Festiwal 

9 Sił. Jest to festiwal nowy, młody, bo dopiero druga edycja, ale wspaniałe wydarzenie. W każdej 

miejscowości ze Śląska Cieszyńskiego i w Beskidach, w Beskidzie Żywieckim odbywa się Festiwal 9 Sił. My 

jesteśmy akurat Siłą Tradycji, dlatego nie zabraknie oczywiście kuchni regionalnej, pokazu naszego 

wspaniałego rzemiosła, warsztatów, ale również tutaj z Panem Radnym, ze Zbigniewem Wałachem 

wracamy do korzeni, do przeglądu gajdoszy, dudziarzy. I oczywiście koncert Megidsy, wielka góralska 

watra z pieczeniem kiełbasek, no i potańcówka przy kapelach do białego rana. tak, że drodzy Państwo 

zapiszcie sobie tą datę w kalendarzu, bo będzie się działo. Później tutaj też już zapraszam w imieniu 

sołectw Istebnej, Jaworzynki, Koniakowa, bo 22 czerwca również będzie się będzie działo. Będzie i w 

Jaworzynce Festyn Pod Smereczkami i będzie Na Świętego Juna spotkanie, i na Zaolziu z sołectwem 

Istebna i wiem, że też chyba jest rajd Rupienki w Koniakowie. Tak, że też bardzo serdecznie w imieniu 

właśnie tych sołectw, sołtysów zapraszam. No i również 29 czerwca będzie Festyn Trzech Sołectw, czyli 

Jaworzynki, Istebnej, Koniakowa w Amfiteatrze Pod Skocznią i to już będzie typowy taki festyn do 

tańcowania, do pojedzenia. Tak, że bardzo serdecznie wszystkich Państwa zapraszam. No a oczywiście 

będziemy na bieżąco tutaj zapraszać na kolejne wydarzenia. Bardzo dziękuję.  

 

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo i jeszcze oddaję głos Panu Sołtysowi, proszę.  

 

Sołtys Sołectwa Koniaków Jan Gazur 

- Dziękuję bardzo. Ja tylko uzupełnię jeszcze tutaj wypowiedziane zaproszenie przez Panią Dyrektor i 

29 jest to pierwszy festyn Trzech Sołectw, tak, że bardzo serdecznie wszystkich mieszkańców na ten 

Festyn Pod Skocznią zapraszamy. Jak to będzie wyglądać? Jesteśmy w trakcie przygotowania, 

opracowania programu. Na pewno będzie fajna zabawa, jeżeli tylko pozwoli pogoda. Tak, że bardzo 

serdecznie zapraszamy. Natomiast jeszcze chcę również zaprosić mieszkańców Koniakowa przede 

wszystkim na dzień 18 czerwca na godzinę 9:00 przy Szkole Podstawowej nr 1 w Koniakowie i nr 2 w 

Rastoce będzie Integracyjny Dzień Dziecka. To jest już systematycznie organizowane przez sołectwo 

Koniaków od wielu lat, natomiast co roku troszkę się to zmienia. W tym roku ze względu na wiele 

tych imprez organizowanych na początku czerwca, jesteśmy umówieni na 18 czerwca przy szkołach. 

Tak, że dzieci, rodziców, wszystkich zapraszamy ku szkole. Natomiast planujemy w przyszłym roku, jeżeli 

wszystko będzie w porządku, żeby taki Dzień Dziecka zorganizować znowu wspólnie, w innym miejscu. 

Propozycja jest taka, aby to odbyło się na Zaolziu, tak jak kiedyś to bywało dawniej, że szkoły 

podstawowe numer 1 i 2 Rastoki spotykały się na Zaolziu i tam z okazji Dnia Dziecka była z tej okazji 

impreza. Tak, że bardzo serdecznie dziękuję i zapraszamy.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Bardzo dziękuję. Myślę, że zapowiada się atrakcyjny i pełen wrażeń czas dla naszych mieszkańców i 

gości. O głos prosili Radny Władysław Małyjurek. Bardzo proszę.  
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Władysław Małyjurek - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję Pani Przewodnicząca. Ja chciałem się zapytać na temat planu zagospodarowania dla 

Jaworzynki. Kiedy byśmy się tym planem mogli zająć i to przegłosować? Dziękuję.  

 

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Tak, będzie tutaj, też już rozmawialiśmy dzisiaj z Panem Przewodniczącym, zbierzemy 

komisję w tym temacie jedną. Nie będzie to tak jak było, że w poprzedniej komisji, tylko będzie tylko 

zwołana komisja gospodarcza i będzie tylko temat planu zagospodarowania przestrzennego dla wsi 

Jaworzynka omówiony. Bardzo proszę, Pan Władysław Małyjurek.  

 

 

Władysław Małyjurek - Radny Rady Gminy Istebna 

- Jeszcze jedno pytanie. Bo tak, zbliża się sezon wakacji, no i jak zawsze chodzi o Trójstyk. Tam po prostu 

się zjeżdżają pielgrzymki, autokary i tam jest, na czas weekendu jest armagedon. Czy jest jakiś plan 

rozwiązania tam jakiegoś parkingu, parkowania samochodów? Czy jest jakaś możliwość tam stworzenia 

czegoś takiego? Czy moglibyśmy się też tym zająć tematem? Dziękuję.  

 

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Panie Wójcie, mogę prosić o odpowiedź?  

 

 

Stanisław Legierski - Wójt Gminy Istebna 

- Tak, oczywiście. Jeżeli chodzi o miejscowy plan, to tutaj tak jak Pani Przewodnicząca przed chwilą 

przekazała, planuje rada takie, znaczy takie posiedzenie komisji, no na którym przyjrzą się propozycjom 

tym, co tam było też sugerowane ze strony mieszkańców jeszcze poprzedniej kadencji. A jeżeli chodzi o 

kwestie parkingowe, no to wszyscy wiemy, jak u nas jest z parkingami i gdzie można, gdzie można te 

samochody parkować, czy to autokary. Musimy sobie też zdać sprawę z tego, że jak jeździmy po Polsce, 

ale też i po świecie, że coraz więcej, a w zasadzie większość już jest taka, że są miejsca atrakcyjne 

turystycznie i tam po prostu dojeżdża autokar, wysadza ludzi i wraca. I u nas na tą chwilę, sami Państwo 

widzicie, widzimy, że nie mamy tam możliwości stworzenia miejsc parkingowych, no bo nie ma gdzie. 

Więc też myślę, że takim dobrą, taką dobrą rzeczą będzie, żeby też już uświadamiać, chociażby poprzez 

przewodników turystycznych, przekazywanie tych informacji, no że jednak jeżeli nie mamy miejsca, no to 

też nie ma możliwości postawienia tam samochodu czy autokaru. I w ten sposób uważam, że na tą chwilę 

jesteśmy w stanie to realizować. No gro ludzi chodzi z dalsza, zatrzymuje samochody tam, gdzie są ku 

temu możliwości, ale oczywiście mamy świadomość tego, że będą tam podjeżdżać samochody. Jest tam 

organizacja ruchu określona i kategorią drogi, i przepisami i kierowcy też o tym wiedzą, więc na tą chwilę 

takie rozwiązanie.  

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Proszę o głos, prosi Pan Piotr Lipowski.  
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Piotr Lipowski - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję Pani Przewodnicząca. Moje pytanie dotyczy Pana Wójta. Chodzi o termomodernizację szkoły 

na Zaolziu. Tam była jedna z waszych pinesek i bardzo bym prosił, czy dałoby się też, to jest też moja 

inicjatywa, bardzo by mi zależało na tej termomodernizacji. Dziękuję bardzo.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Bardzo proszę, Panie Wójcie.  

 

Stanisław Legierski - Wójt Gminy Istebna 

- Tak oczywiście Panie Piotrze myślę, że każdemu nie tylko Panu i mnie zależy na tym, żeby szkoła na 

Zaolziu była termomodernizowana. Szukamy pieniędzy oczywiście w przeciągu miesiąca ani dwóch, sami 

Państwo wiecie, że nie wszystko się da zrobić. Ale tak było to w naszym programie i będziemy robić 

wszystko, żeby ta szkoła też została ztermomodernizowana.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Bardzo proszę Radny Władysław Małyjurek.  

 

Władysław Małyjurek - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję za głos. Jeszcze jest taka sprawa, że zbliża się sezon zebrań wiejskich. Nie wiem, byłaby moja 

propozycja, żebyśmy wrócili do starego systemu, żeby te zebrania wiejskie organizować w niedzielę, żeby 

ta frekwencja wyglądała jako tako. Bo wiemy w poprzednich latach przychodziło nawet tylko 20 ludzi. No 

i nie było praktycznie o czym rozmawiać przy takiej ilości, a zawsze jeżeli w niedzielę to zebranie jest, bo 

tak było przyjęte i najlepiej jak wszędzie było po mszy w kościele, wtedy ta frekwencja jest bardzo duża i 

to zebranie jakoś inaczej wygląda. Dziękuję bardzo.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. No oczywiście tutaj się z Panem zgadzamy, większość tutaj radnych na pewno też, że właśnie 

żeby wróciła ta tradycja, żeby to było w niedzielę. Tak, że myślę Panie Sołtysie, bo tutaj mamy dzisiaj 

Pana Sołtysa wsi Koniaków akurat, myślę, że to jest do zrobienia. Czy jak Pan uważa, jeśli tak mogę Pana 

wywołać do odpowiedzi?  

 

Sołtys Sołectwa Koniaków Jan Gazur 

- Znaczy jest to na pewno tematem, jak tutaj został ten podniesiony już ten temat, jeśli chodzi o termin. 

Też nad tym się zastanawiamy. Zrezygnowaliśmy z różnych powodów, jeśli chodzi o zebrania wiejskie 

wiosenne. Teraz planujemy te zebrania na wrzesień. Mamy nadzieję, że również tutaj zostanie nam już 

do tego czasu przygotowany fundusz sołecki na następny rok, żebyśmy mogli również w tej sprawie 

podjąć uchwałę. I w najbliższym czasie spotykamy się z sołtysami i omówimy to. Najprawdopodobniej 

jest to możliwe, że wrócimy do czasów właśnie niedziel, jeśli chodzi o zebrania wiejskie. Dziękuję.  

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo Panie Sołtysie. O głos prosi Przewodniczący Hubert Kukuczka. Bardzo proszę.  
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Hubert Kukuczka - Przewodniczący 

- Ja tak tylko dwa zdania odnośnie termomodernizacji szkoły na Zaolziu. Do Pana Piotra, żeby też 

wiedział, że poprzednik Pana, Pan Władek Zowada, nie było chyba komisji albo sesji, żeby o to nie 

zapytał, więc niech to Pan ciągnie jak najdalej, żeby to było, tak jak Pan mówi, że nie za dzień, nie za dwa, 

nie za miesiąc, tylko żebyśmy coś zaczęli w tym temacie. Ale naprawdę walczył o tą szkołę na każdej 

komisji. Ja chciałem zapytać odnośnie tablicy Kawule, którą wcześniej na komisji już też prosiłem, 

mieszkańcy prosili, że nie mają swojego przesiułka, nie mają swojej nazwy. Czy coś się udało w tym 

temacie zrobić. I drugie pytanie, uprzedzę może pytanie Bartka Muchy, odnośnie poprawek po 

wykonaniu dróg w tamtym roku, czy firma, która powiedzmy zastała ich zima i nie zdążyli poprawić 

poboczy, tych nasypów, czy zostało to wykonane? Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Ad vocem Bartłomiej Mucha, bardzo proszę.  

 

 

Bartłomiej Mucha - Radny Rady Gminy Istebna 

- Odpowiadając na zapytanie Huberta, konsultowałem to z pracownikami gminy i poinformowali mnie, że 

poprosili firmę wykonawczą albo przypomnieli jej, że trzeba to zrobić i te prace zostały wykonane. 

Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Proszę Radny Piotr Lipowski.  

 

Piotr Lipowski - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję Pani Przewodnicząca. Odpowiedź Panu Hubertowi za, bardzo dziękuję za takie wsparcie i 

myślę, że będzie to zrealizowane jak najszybciej. Ale mam tu takie jeszcze jedno pytanie od mieszkańców 

Pietraszonki. Chodzi o nazwę, bo na jednych istnieje Pietroszonka, a na drugich Pietraszonka i różne 

pisma przychodzą i nie dochodzą czasami, bo jest po prostu literówka. Jest na niektórych drogowskazach 

jest napisane Pietraszonka, a na niektórych Pietroszonka. 

- No właśnie nie wiem, trzeba byłoby nad tym przedyskutować. Pani Kiereś kiedyś powiedziała, że 

Pietraszonka, no ale przez a. Ale to by właśnie trzeba było jakąś uchwałą albo czymś, żeby to właśnie 

ludzie wiedzieli, bo naprawdę niektórzy nie wiedzą jak to naprawdę pisać. Bo na Stecówce, jak się na 

skrzyżowaniu Stecówka- Pietraszonka pisze Pietroszonka, a już w wszystkich mapach jest Pietraszonka. 

Żeby się komisja jakoś...  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękujemy tutaj za tą uwagę. To jest ważna rzecz, tak, że myślę, że zostanie to skonsultowane, żeby 

było dobrze. Bardzo proszę Radny Władysław Małyjurek.  
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Władysław Małyjurek - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję Pani Przewodnicząca. Jeszcze chciałem właśnie taki podjąć temat. Mamy bardzo zaniedbane, 

chodzi o wodociągi. I nie wiem, czy szłoby coś pomyśleć, żeby zdobyć jakieś fundusze na remonty tego 

wodociągu. Bo jest taka sprawa, jeżeli są deszcze, bardzo dużo ludzi po prostu pobiera swoją wodę, jeżeli 

przychodzą susze, wszyscy się przełączają na gminną, jest problem, zaczyna wody brakować. I z tego 

wynika, że tak, ci co biorą cały czas wodę gminną, utrzymują te wodociągi, a ci co się podłączają, to jest 

praktycznie małe zużycie. I mi się wydaje, bo może tak, nie wiem czy by szło, takiego coś wprowadzić, 

jeżeli ktoś nie bierze gminnej wody i podnieść opłatę licznikową. I mi się wydaje, może było taki, nie 

wiem, czy by to taki mój pomysł, jeżeli ktoś nie bierze, żeby ktoś pobrał zawsze tych 10 kubików na 

miesiąc gminnej wody i wtedy byśmy mieli rozeznanie, jak jest konkretne zapotrzebowanie na tą wodę. 

Nie wiem, czy szłoby takiego coś wprowadzić i te pieniądze przekazać bezpośrednio na wymiany zasów, 

przy hydrantach strefowych, bo to po prostu w tej chwili leży, te rzeczy leżą. Dziękuję bardzo.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Również cenna uwaga, trzeba będzie się nad tym pochylić na pewno i przede 

wszystkim, żeby to wszystko było formalnie właściwie wykonane. Bo szkoda takiej sytuacji, że będzie, 

dajmy na to, pobieralibyśmy taką opłatę, a potem finał finałów, za jakiś czas by się okazało, że 

nieprawnie na przykład pobieramy taką opłatę i to, niestety jest duże ryzyko dla urzędu. No i wtedy by 

trzeba było robić zwroty lub też nie daj Boże po sądach właśnie, czy to się tak da prawnie załatwić, to by 

trzeba było przede wszystkim się skonsultować i rozeznać temat. Bardzo proszę ad vocem Bartłomiej 

Mucha.  

 

 

Bartłomiej Mucha - Radny Rady Gminy Istebna 

- Odnośnie do tematu podniesionego przez Pana Władysława, można byłoby pomyśleć w tym kierunku, 

żeby ewentualnie podnieść opłatę licznikową, a dla osób, które często i dużo korzystają z wody gminnej, 

można byłoby tą opłatę obniżyć albo zrobić im jakąś promocję, w tym kierunku pójść i wtedy efekt, o 

którym mówi Pan Władysław byłby osiągnięty. Czyli te osoby, które korzystają nie miałyby tego 

obciążenia, a te, które nie korzystają w jakiś sposób dokładałyby się też do utrzymania całej 

infrastruktury. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. no więc już dużo, już się kolejny pomysł zrodził, więc myślę, że uda się nam tutaj jakoś dojść 

do, przede wszystkim do jakiegoś konsensusu. Bardzo proszę Pan Sołtys, Jan Gazur.  

 

Sołtys Sołectwa Koniaków Jan Gazur 

- Jeżeli mogę to tak tylko nie wiem, radząc czy nie radząc. Na pewno jest to temat komisji, ale byłbym tu 

bardzo ostrożny. Absolutnie raczej nie wchodzić w takie segregowanie i dawanie różnych możliwości. No 

tylko tyle.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 
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- Bardzo dziękuję. Proszę Radna, ad vocem jeszcze się tutaj zgłosił przed Panią Przewodniczącą, 

Wiceprzewodniczącą, Pan Wójt, proszę.  

Stanisław Legierski - Wójt Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo Pani Przewodnicząca i przepraszam Panią Wiceprzewodniczącą. No powiem tak, To co 

nam się wydaje, że byłoby sprawiedliwe w świetle obowiązujących przepisów już tak nie jest i te kwestie 

zmiany taryf, różne pomysły były akurat nie jeżeli chodzi o wodę już były dyskutowane i to jeszcze przed 

jakimikolwiek, próbą prac na ten temat. Ze strony obsługi prawnej od razu mieliśmy odpowiedź, że to po 

prostu nie można segregować, dzielić ludzi na tych, którzy biorą, tych, którzy nie biorą. Tu pełna 

świadomość z naszej strony tego, że ci, którzy korzystają z wody gminnej, podłączyli się, no po prostu to 

utrzymują, a ci, którzy się podłączyli mają swoje, no nie, nie ma takich, takich możliwości. Oczywiście 

sieć, wiemy, że sieć jest starsza, nowsza, te awarie się na tej starej sieci już zdarzają dosyć często, 

staramy się to robić. No mówię teraz w tym krótkim okresie czasu, ale poprzednio było to samo. Te 

awarie są na bieżąco, na bieżąco usuwane. Natomiast no kwestia takich zmian według mnie też nie 

wchodzi w grę. Oczywiście potwierdzenia poszukamy i pełną odpowiedź damy po konsultacji z Panią 

Mecenas czy z kancelarią prawną, no ale musimy mieć świadomość tego, no że to po prostu tak nie 

funkcjonuje. Tak, że to już taka odpowiedź na teraz.  

 

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Bardzo dziękuję. Proszę Pani Wiceprzewodnicząca Barbara Kubas.  

 

 

Barbara Kubas - Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dzień dobry, witam wszystkich bardzo serdecznie. Tutaj całkowicie popieram, dlatego że my też musimy 

działać w granicach prawa. My nie możemy sobie swojego własnego prawa, że tak powiem, w Urzędzie 

Gminy tutaj stanowić. Ja bardzo serdecznie chciałam podziękować za tą informację odnośnie Roku 

Promocji Zdrowia, odnośnie tych badań, które zostały w ciągu tych czterech miesięcy wykonane. Wiemy, 

że mieliśmy na to przeznaczonych 80000,00, z tego co tutaj i to były pieniądze, które przeznaczone były 

na cały rok działalności Roku Promocji Zdrowia. Wiemy, że z tych pieniędzy niewiele nam zostało. Ja tu 

mam pytanie do Pana Wójta i do Pani Skarbnik. Czy w drugim półroczu będzie jakakolwiek możliwość. 

żebyśmy po prostu trochę tych badań jeszcze też dla mieszkańców zrobili, czy będą jakieś finanse, bo z 

tego, co tutaj było przeznaczone na cały rok, to niestety zostało bardzo malutko. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Bardzo dziękuję. Proszę Pan Wójt.  

 

 

Stanisław Legierski - Wójt Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. No mnie to było jedno z pierwszych takich kwestii, które mnie zdziwiły, no bo to idzie 

w prosty sposób też tłumaczyć. No jeżeli mam budżet i taki budżet był przeznaczony na Rok Promocji 

Zdrowia, została przyjęta stosowna stosowna uchwała, no to też musimy mieć świadomość tego, że 

budżet to są pieniądze i trzeba wokół tych pieniędzy i tego budżetu prowadzić te działania, które tutaj 
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były przewidziane. To też był wniosek i Rada się na to zgodziła. Czemu w zasadzie można powiedzieć w 

jeden kwartał te pieniądze zostały już rozdysponowane? Na tą chwilę ciężko mi powiedzieć, ale jest to 

taka dla mnie dziwna sytuacja. Wiemy, że mamy pieniądze na cały rok, a tutaj patrz, no do końca, nawet 

nie do końca kwietnia prawie 75000,00 zostało wykorzystanych. No i to mnie zdziwiło. Pytałem też o to 

tutaj pracownika, który za to odpowiada, no precyzyjnej. odpowiedzi nie dostałem. Czy będziemy w 

stanie? Oczywiście jest to Rok Promocji Zdrowia, tylko jeżeli ktoś kogoś zostawia z budżetem 

wykorzystanym, to też to jest ciężka sytuacja. Myślę, że jeżeli będą takie możliwości tutaj Pani Skarbnik, 

to poszukamy, bo to dotyczy wszystkich mieszkańców, tylko nie mogę się godzić z czymś, co według mnie 

jest taką pewną formą niegospodarności. No jeżeli mamy określony budżet, rozumiem, że może pod 

koniec roku brakować, ale żeby po pierwszym kwartale, patrz po 4 miesiącach brakowało, no to to jest 

taka trochę dziwna sytuacja.  

 

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Proszę Radny Władysław Małyjurek.  

 

Władysław Małyjurek - Radny Rady Gminy Istebna 

- Chciałem jeszcze, dziękuję Pani Przewodnicząca. Chciałem jeszcze podjąć temat o wywóz ścieków. Jest 

jeden wielki problem, bo ścieki z gminy Istebna musimy wywozić do Wisły. I chciałbym tu podjąć temat, 

żeby w końcu pochylić się nad tym, żeby wybudować kolektor zlewczy w gminie na Tartaku, żeby po 

prostu obniżyć minimalne koszty wywozu tych ścieków, żeby nie musieliśmy płacić dużych rachunków, 

chodzi o mieszkańców, i taki kolektor zlewczy, żeby wybudować tu na miejscu. Dziękuję bardzo.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Panie Wójcie, mogę prosić o odpowiedź.  

 

Stanisław Legierski - Wójt Gminy Istebna 

- Tu było pytanie i w zasadzie już też odpowiedź. Mówimy o rozbudowie oczyszczalni ścieków na Tartaku. 

tylko na to są potrzebne pieniądze. Mam nadzieję, że jeszcze jedne wybory przed nami w czerwcu i 

później już programy i pieniądze się będą pokazywały i będziemy o nie aplikować, bo tutaj mówimy o 

dużych kwotach, no milionowych. No to powiedzmy więcej, więc tutaj budżet z naszych gminnych 

pieniędzy nie będziemy w stanie tego zrobić, ale oczywiście mówimy właśnie o rozbudowie oczyszczalni 

ścieków na Tartaku.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. o głos prosi Radny Piotr Lipowski. Proszę.  

 

Piotr Lipowski - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję Pani Przewodnicząca. Ja znowu mam pytanie do Pana Wójta. Czy zostały jakieś pieniążki z 

odśnieżania? Jeżeli tak, to ile i na co będą przeznaczone? Dziękuję bardzo.  
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Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Proszę Panie Wójcie.  

 

Stanisław Legierski - Wójt Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo za to pytanie. Pan Kierownik precyzyjnie będzie w stanie odpowiedzieć.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Możemy prosić Panie Kierowniku tutaj gdzieś bliżej mikrofonu.  

Kierownik RI Mirosław Kawulok 

- Witam serdecznie wszystkich Państwa, witam widzów. Więc tak, tak jak zostało przygotowane to na 

dzisiejszą sesję, środki, które zostały wykorzystane na odśnieżanie to jest 670000,00 złotych. Reszta 

środków została przeznaczona na zadania inwestycyjne, w tym również zadania bieżące. I mówimy tutaj 

o remoncie dróg gminnych, czyli tak zwane nasze łatanie dziur, tak, to jest nakładki. Następne zadanie to 

jest przebudowa i remont dróg gminnych, ale to są zadania inwestycyjne, tam zostało przeznaczone 

250000,00 . Jest nowe zadanie utworzone, modernizacja czy dostawa i montaż nowego pieca 

centralnego ogrzewania do budynku Urzędu Gminy. Tam zostały zabezpieczone środki wysokości 

100000,00 , w związku z tym, że piec, który na dzień dzisiejszy jest w naszym budynku administracyjnym, 

ma jak gdyby już ponad 12 lat, więc jest też już po prostu, no ostatnie tchnienia jego są, więc 

postanowiliśmy go wymienić przed następnym, przed nadchodzącą zimą jak gdyby. I również my dołożyli 

jeszcze 10000,00 do zadania związanego z modernizacją budynku byłego gimnazjum. Tam żeśmy mieli 

10000,00 , chcemy jeszcze zaktualizować dokumenty, żeby w przypadku możliwości ubiegania się o 

środki zewnętrzne, posiadać kompletną dokumentację, pozwalającą nam już wykonać wszystkie roboty, 

które jak gdyby są do, czyli zamierzone do wykonania, czyli mówimy tutaj o segmencie EC oraz Hali 

Sportowej. I na te rzeczy jak gdyby zostało zadatkowane różnica w środkach, które nie zostały 

wykorzystane z odśnieżenia. Dziękuję.  

 

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Panie Piotrze, jest okej, tak? Super, dziękuję. Czy jeszcze ktoś ma jakieś pytania? 

Bardzo proszę, Pan Kierownik jeszcze dwa słowa.  

 

Kierownik RI Mirosław Kawulok 

- Więc tak, jeżeli chodzi o kwestię tutaj pana Przewodniczącego Komisji, Pana Huberta, tabliczka została 

zamówiona. Mówimy o Kubalach, tak? Kawule, przepraszam,Kawule . Tutaj też jeszcze Pan Radny Piotr 

się pytał odnośnie termomodernizacji budynku na Zaolziu. Pan Wójt dzisiaj podpisał zaproszenie do 

złożenia ofert na wykonanie dokumentacji, więc w piątek zostanie to opublikowane, więc będziemy teraz 

czekać na złożenie ofert przez potencjalnych wykonawców, którzy będą realizowali zadanie związane z 

opracowaniem dokumentacji projektowej. Tyle. Dziękuję.  
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Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Bardzo dziękuję. O głos prosi Pan Wójt. Proszę bardzo.  

 

Stanisław Legierski - Wójt Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo Pani Przewodnicząca. Chciałem tutaj wszystkim mieszkańcom, ale też i Państwu 

przypomnieć, iż z dniem 31 maja upływa termin składania wniosków za wyniki sportowe osiągnięte w 

2023 roku, na podstawie uchwały z 2020 roku w sprawie wyróżnień i nagród wójta. Oczywiście wszystko 

jest w treści, jest to też na, na stronie, tak, że jeżeli jeszcze Państwo wiecie o takich osobach, czy którym 

gdzieś podpowiedzieć komuś, kto jeszcze być może zapomniał, nie złożył, że do 31 jeszcze jest czas na 

składanie wniosków. Dziękuję.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Proszę, o głos prosi Radna Magdalena Gazur.  

Magdalena Gazur - Radna Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję Pani Przewodnicząca. Jeżeli już jesteśmy przy tych tabliczkach, to chciałam powiedzieć, że 

przysiółek Kohuty też nie ma swojej tabliczki. I chciałam jeszcze zgłosić tam problem z przystankiem. To 

znaczy przystanek jest, ale tam nawet nie ma porządnej ławki w przysiółku Kohuty. Już nie mówię o 

zadaszeniu, gdzie dzieci czekają na autobus i zazwyczaj mokną jak pada deszcz. Dziękuję za głos.  

 

Magdalena Mucha - Przewodnicząca Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Tutaj kwestia przystanku, to proszę mnie poprawić Panie Kierowniku, leży w gestii Powiatu, 

prawda? To jest droga powiatowa? Przepraszam, robi gmina i utrzymuje, tak? Ok, dziękuję. Czy w kwestii 

tego sobie Pan odnotował, tej tabliczki Kohuty? Dziękuję bardzo. Czy jeszcze Radni macie jakieś sprawy? 

Nie widzę. 

 

 

 

 

 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Bartłomiej Mucha 

• Jan Gazur 

• Władysław Małyjurek 
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• Władysław Małyjurek 

• Stanisław Legierski (Wójt Gminy Istebna) - (Ad Vocem) 

• Piotr Lipowski 

• Stanisław Legierski (Wójt Gminy Istebna) - (Ad Vocem) 

• Władysław Małyjurek 

• Hubert Kukuczka 

• Bartłomiej Mucha  - (Ad Vocem) 

• Piotr Lipowski 

• Władysław Małyjurek 

• Bartłomiej Mucha  - (Ad Vocem) 

• Jan Gazur 

• Stanisław Legierski (Wójt Gminy Istebna) - (Ad Vocem) 

• Barbara Kubas 

• Stanisław Legierski (Wójt Gminy Istebna) 

• Władysław Małyjurek 

• Piotr Lipowski 

• Stanisław Legierski (Wójt Gminy Istebna) 

• Magdalena Gazur 

11. Zakończenie posiedzenia. 

Wobec wyczerpania porządku obrad zamykam II sesję Rady Gminy Istebna. Bardzo dziękuję 

wszystkim za obecność. Bardzo dziękuję Pracownikom za gotowość i przygotowanie Wasze. I 

dziękujemy za to, że zawsze mamy wszystko na swoich urządzeniach przygotowane, opracowane. 

Dziękuję bardzo.  

 

Przewodnicząca 

Rady Gminy Istebna 

Przygotowała: Ewa Żabnicka 


